
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L

încheiat azi 8 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei
extraordinare, a Consiliului Local al municipiului Petroşani,

convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 674/2020 emisă de Primarul
municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Velici Delia, Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 14 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.157/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Lipsesc d-nii consilieri Butulescu Valeriu,Bican Florian, Grigoriu Lavinia

Elena și Rad Marius.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor,
ședința se va desfășura online.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi:

-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre pentru completarea art.1 din HCL nr. 99/2020,

privind acordarea unui număr de 10 măști de protecție facială
persoanelor singure/familiilor cu probleme sociale, în vederea prevenirii
îmbolnăvirii cu coronavirusul SARS-CoV-2.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Vreau să întreb, câte măști au rămas? Aici am văzut că se spune că în

măsura în care rămân măști de la cei care sunt săraci și pentru care am
adoptat deja un HCL. Cam câte măști ar fi pentru fiecare școală? Cum vor fi
împărțite?
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DL PRIMAR:

-Este vorba despre 16 000 de măști rămase din cele 25 000 de măști pe
care le-am avut pentru familiile cu venituri mici. Pentru aceeași categorie,
Guvernul alocă măști prin programul guvernamental și atunci am hotărât, dacă
bineînțeles și dumneavoastră sunteți de acord, ca cele 16 000 de măști să le
distribuim către școli pentru începerea noului an școlar. Noi mâine avem o
întâlnire cu toți directorii de școli, la ora 1000, la sediul primăriei și vom stabili, în
funcție de numărul de elevi cum vor fi împărțite. Săptămâna viitoare vrem să
dăm bani la școli pentru a mai putea cumpăra în plus măști pentru copii care
nu au posibilități materiale sau cei care și le uită acasă, să aibă posibilitatea să
le ia de la școală în mod gratuit.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
- Directorii ar trebui să ne prezinte o situație a elevilor care au venituri

mici și care au nevoie de aceste măști, nu numărul total de elevi.

DL. PRIMAR:
- Noi asta o să facem mâine, noi astăzi aprobăm ca acest număr de

16 000 de măști să fie date către școli și împreună cu directorii vom stabili cum
vor fi distribuite. Cu siguranță cine va avea mai multă nevoie, va primi aceste
măști.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Exact. Că pe altă parte să nu pățim ca și cu cornul și laptele, să le dăm

la toți si cei care chiar au nevoie să nu poată beneficia de ele.

DL. PRIMAR:
-Cu siguranță acesta va fi criteriul principal de împărțire al măștilor.

DL CONSILIER VLADISLAV:
-Am și eu o întrebare. Până la ora aceasta câte măști au fost împărțite

oamenilor? Dacă bine îmi amintesc HCL nr. 99 a fost aprobată în luna mai.

DL. PRIMAR:
-Diferența de la 25 000.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Și diferența când o împărțiți?

DL. PRIMAR:
-Mâine vom discuta cu directorii. Școala începe luni iar noi le vom împărți

mâine.
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.163 /2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a

Consiliului Local, convocată de îndată în data de 08 septembrie 2020.

Petroşani, 8 septembrie 2020.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


